
zápis č. 3

Zápis ze schůze Školské rady Pražské konzervatoře 8. 4. 2015

Přítomni: K. Dolejšová, R. Mlejnek, J. Kurfiřt, M. Keller

Program:

Jednání s ředitelem školy P. Trojanem

- členové školské rady s ředitelem konzultovali možný další postup v dosud projednávaných 
otázkách:

- půjčování učeben – ve 4. patře již probíhá, dále také v učebně 3.07; ŠR bude 
s P. Čechem konzultovat možné způsoby, jak dát studentům nové možnosti více na 
vědomí

- proběhla diskuze k termínovým kolizím; konsenzus ve věci co nejčasnějšího 
informování o důležitých termínech orchestrálních koncertů apod.; otevřena diskuze 
k možnosti využívání jednotného kalendáře (webová aplikace apod.), aby bylo 
možné kolizím čelit (možná řešení navrhne R. Mlejnek)

- problém s nevyhovujícími židlemi v koncertním sále – dle zjištění M. Kellera je 
tento problém vnímán napříč orchestrálními skupinami; otevřena diskuze o řešení 
buď výměnou židlí nebo pomocí úpravy

- ředitel ujistil členy ŠR, že fungování barokního orchestru v následujícím školním 
roce není nikterak ohroženo; je třeba vyřešit problém s nedostatkem smyčcových 
nástrojů; patrně bude třeba, aby se někteří hráči angažovali jak v symfonickém 
orchestru, tak v barokním

Volba předsedy Školské rady

Členové ŠR jednomyslně zvolili K. Dolejšovou předsedkyní ŠR.

Místopředsedou ŠR byl rovněž jednomyslně zvolen R. Mlejnek.

Zapsal R. Mlejnek


